

每月憑成功登記之澳門商業銀行信用卡於推廣 期內逢星期氫、穴及目作單筆零售簽賬滿指定 金額,即享高達8600現金回贈』

Register your BCM Credit Card on a monthly basis and make single retail transaction of designated spending amount on every Fridays, Saturdays and Sundays during the Promotion period can entitle to a maximum of \$600 Cash Rebate!

簽賬金額 * Spending Amount		\$3,000	\$6,000	\$9,000
回贈金額*	創富理財客戶 VIP Customers	\$50	\$100	\$150
Cash Rebate	其他客戶 Others	\$40	\$90	\$140

簽賬時段 Spending Period: 逢星期五、六及日 Every Fridays, Saturdays and Sundays

* 本推廣之有關簽賬及獎實將以每卡每月獨立計算,客戶須於推廣期內每月為所持有之合資格信用卡於本行網頁進行登記方可參加。本推廣不適用於Doraemon、World Mastercard 、銀聯鐵石卡、銀聯雙幣白金卡"里數回贈" 澳門培正同學會卡及澳門房地產聯合商會銀聯雙幣信用卡。推廣期內每位成功登記之客戶每月可按簽賬交易之時間順序享最多四次獎賞。

Cardholders are required to make registration via BCM website every month, the single retail transaction spending amount will be counted per card on a monthly basis. This Promotion is not applicable to Doraemon, World Mastercard UnionPay Diamond, UnionPay Platinum "Miles Reward", Pui Ching Alumni Association and Macau Realty UnionPay Dual Currency Credit Cards. Each registered customer is limited to entitle to the Reward for 4 times per month based on the chronological order of the transaction made during the Promotion Period.

推廣期 Promotion Period: 01/07/2022 - 30/09/2022

登記方法 Registration Method:

網上登記 Register online at www.bcm.com.mo



條數及細則: 1.「五六日狂賞2022(第三季)」("本推廣")之推廣期由2022年7月1日至9月30日,包括首尾兩日("推廣期")。2. 本推廣只適用於澳門商業銀行股份有限公司("本行")發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡),但不包括Doraemon、World Mastr 銀聯鑽石卡、銀聯雙幣白金卡 "里數回贈" 、澳門培正同學會卡及澳門房地產聯合商會銀聯雙幣信用卡 ("合資格信用卡")。3. 推廣期內每月成功登記之客戶憑已登記信用卡於該月每個星期五、六及日作單筆零售簽賬滿澳門幣/港幣3,000團、6,000團或9,000團可分別獲 得現金回謝澳門幣40圖、90園或140屬,創室理財客戶則可獲現金回謝澳門幣50屬、100團或150圓("獎賞")。4. 客戶須於推廣期內每月為所持有之合資格信用卡於本行網頁進行登紀方可享有登紀月份之獎賞。逾期登紀本行郎不受理。5. 獎賞按職張信用卡爾月的相關 零售交易金額計算。6. 不論已登紀之信用卡數量,每位客戶每月按推廣期內交易時間先後順序最多可享4次獎賞。7. 主卡及附屬卡之簽賬金額將分開獨立計算。8. 獎幣信用卡之簽賬金額將分開幣別獨立計算。9. 獎賞將於推廣期後自動存入有關之信用卡賬戶。10. 所有參加 本推廣之合資格簽賬必須為推廣期內之零售消費簽賬;而以下類別之交易並不適用於本推廣;澳門進相關充值服務、輕點分簽賬分期、現金即享分期計劃、網上開物、郵購、電話訂購、結餘轉賬、自動轉賬、年費、手續費、免息分期計劃、兌換籌碼、利息、信貸收費、 現金通支、支票付款、過期罰款、未誌賬/取消/退回之交易及所有未經授權之簽賬。11. 持卡人之信用卡賬戶必須有效及信用狀況良好・方可參加本推廣。12. 相關信用卡簽賬之積分將於推廣期完結後從客戶相應之信用卡賬戶扣除。如需扣除之信用卡積分不足,則無法獲 得相應獎賞。13. 如客戶因任何原因成於任何情况下配消或退回獎賞,相關信用卡簽賬之相關積分均不會退回。14. 如有關之信用卡或用作計算本推廣之簽賬於领取獎賞後被發現取消或未符合資格,以致未能符合上述之餘賬額,本行有權從信用卡簽戶有關之信用卡賬戶或 於信用卡帳戶無效之情況下從信用卡客戶持有之任何本行帳戶內扣除已領取之獎賞金額,而毋須另行通知。15.本推廣並不能與本行之其他優惠/推廣同時使用。已用於本行其他推廣活動之簽賬,將無法再次用於本推廣或獲得任何獎賞。16.如有任何爭議,本行保留最終 決定權。17. 本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。18. 本行保留修改此等條款及細則之權利,而毋須另行通知。19. 本條款及細則之中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準。

Terms and Conditions: 1. The Promotion Period of "Weekly Reward 2022 (Season 3)" ("Promotion") is from 1 July to 30 September 2022, with both dates inclusive ("Promotion Period"). 2. The Promotion is applicable to Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Principle Cards and Supplementary Cards) issued by Banco Comercial de Macau, SA. ("the Bank"), except Dorasemon, World Mastercard, UnionPay Diamond, UnionPay Pathrum "Miles Reward", Pui Ching Alumni Association amount of MOP/HKD3,000, 6,000 or 9,000 with the registered Credit Cards on every Fridays, Saturdays and Sundays during the Promotion Period can entitle to the corresponding cash rebate of MOP40, 90 or 140, while the VIP customers can entitle to MOP50, 100 or 150 ("Rewards") respectively, 4. Cardholders are required to register the Credit Card at BCM website on monthly basis within the Promotion Period in order to be eligible to entitle to the Rewards of the registered month. 5. The Rewards are calculated based on the related retail transaction amount make deep re-Credit Card account after the Permotion Period per month. 6. Each customer can entitle to the Rewards up to 4 times per month based on the chronological order of the transaction made during the Promotion The related resistance.

7. Spending on the Principle Card and Supplementary Card will be individually calculated. 8. Spending amount of Dual Currency Credit Card will be individually calculated in each currency. 9. Rewards will be rebated to Eligible Credit Card account after the Promotion Period. 10. Only retail transactions made within the Promotion Period are eligible for this Promotion. The following transaction items are excluded: Macau Pass and MPay related top-up transaction, "Easy-Fun" Installment Program, Cash-In Plan, internet transactions, mail orders, telephone purchase orders, balance transfer, autopay, annual fee, handling fee, interest-free installment plan, casino chips transaction, interest, financial charge, cash advance, cheque payment, late charges, other miscellaneous bank charges, unposted/cancelled/refunded and unauthorized transactions. 11. Cardholders should maintain valid BCM Credit Card and with good financial status in order to entitle to the Promotion. 12. The Bonus Points in association with the relevant spending will be deducted from the relevant Credit. Card account after the Promotion Period. If the Bonus Points in association with the relevant pending will be relevant pending and line and the second of the charges of the relevant pending and the relevant spending will not be reversed in case Cardholders cancel or return the Reward under all circumstances and reasons. 14. If the Credit A. If the Credit Card card or any related transaction is found cancelled or ineligible, which had been calculated for the Promotion after the Rewards have been collected, and resulted in the transactions falling to meet the designated amount, the bank has the right to debit the value of the redeemed Rewards from the relevant Credit Card account or any other bank account possessed by cardholder in the bank in case the Credit Card account is invalid without prior notice. 15. The Promotion cannot be used in conjunction with other promotional offers. The required spending used for entitling the Promotion cannot be used for other offers. 16. The Bank reserves the right to amend any of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.



07-08 8









www.bcm.com.mo TeleBCM 商業理財通 8796 8888

大新銀行集團成員 Member of Dah Sing Banking Group



由即日起至2022年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡 於花楽堂Hanakudo簽賬可尊享以下優惠:

From now on until 31 December 2022, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at Hanakudo:

全線正價香水、擴香石、 線香等 產品及報名參加工作坊可享



12% Off on regular priced items and workshops



地址Address:澳門罅些喇提督大馬路162號賈梅士商場2樓K

條款及細則: 1. 推廣期由即日起至2022年12月31日止。2. 以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司("本行") 發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。3. 客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。4. 此優惠 不可與其他優惠、特價商品及特價工作坊同時使用。5.以上優惠不可兑換現金。6.本行對有關是次推廣活動之服務及 商品質素概不負責。7. 本行及花楽堂保留使用此優惠之最終決議權。8. 本服務/產品不是以歐盟的人士為目標。9. 本 行及花楽堂保留隨時修改任何細則及條款之權利,而毋須事前通知。10. 中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中

Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2022, 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer. 4. The offer cannot be used in conjunction with other offers and promotions. 5. The offer is not exchangeable to cash. 6. BCM bank accepts no liability for the services and products provided. 7. In case of any disputes, BCM bank and Hanakudo reserve the right for the final decision. 8. The service/product is not targeted at customers in the EU. 9. BCM bank and Hanakudo reserve the right to amend any of these terms and conditions without prior notice. 10. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



網上申請批核禮遇

e-Application Approval Offer

全新信用卡客戶經網上成功申請小飛俠阿童木信用卡並於發 卡後一個月內進行一次合資格簽賬,可享以下網上申請批核 禮品:

New Credit Cardholder who successfully applied for Astro Boy Credit Card through e-application service and make at least one valid transaction within one month upon card issuance can enjoy the following approval gift:

小飛俠阿童木口罩

Astro Boy Disposable Mask

- 30個/盒 (共5款) Box of 30pcs (5 styles)
- 過濾效率 Filtration efficiency ≥ 99%
- 香港製造 Made in Hong Kong



Welcome Offer

全新信用卡客戶於推廣期內成功申請小飛俠阿童木信用卡,並 於發卡後首三個月內簽賬滿澳門幣6,800圓,尊享以下小飛俠 阿童木迎新禮品:

New Credit Cardholder successfully applied for Astro Boy Credit Card can enjoy the following Welcome Gift by accumulating Credit Card spending of MOP6,800 within the first 3 months of the relevant Credit Card issuance:

小飛俠阿童木透視機甲積木 Astro Boy Mechanic Half Clear Version Building Block

- 型號 Model no.: PANTASY® 86203
- 組件數 No. of bricks: 1250 顆 pcs
- 適合年齡 Suggested age: 6+



推廣期 Promotion Period: 19/04/2022 - 31/10/2022

题时: 《顾敖2022年4月19日至2022年10月31日,包括首尾兩日("推進原")原用遞去並成功申請澳門所業銀行股份有限公司("本行")之小凡侯阿皇木信用卡("信用卡")方可享賴上申請批核權總及迎新禮遇。2.賴上申請批核權總及迎 引護用於公之2年4月19日至2022年10月31日,包括首尾兩日("推進原")原用遞去並成功申請澳門所業銀行信用。2案下原足,成功申請澳門高業銀行信用卡沙水多卡後一個月月现行一次合資格家馬(孫拜現今張支),即可可除「中 遺態、小鸡保障理本口單之金。在合資報之多下的如申請小院保理本信用中途投發中日起計畫四月的發展。 過數推信,源門號包到昨天管 自動轉馬兩屋,免息分期計劃分期總數,现金即亨分明計畫及「轉移分、每天內產與計劃之分率總數、銀行查用。好務查用以及其他未完學之次為,6英聚全朝的按案日期及至信用卡權之計實之 場所之。 參子完全人可以其第當規澳門經60日期,並公司關之首於自職之首 參考與學門常15日期於月期之日中,其一方相將一口為「市」之中,其一方有數學的表現,也可以是一個人主義的主義。 《法事經費的自動公有期之日相》其一方相將一心事不可以是一個「日」之一。 他是一本行有報更換相目價值之禮品或不提供其他產品代替,而如須另行期知。12.本服務/產品並不是以來型的人士為目標。13.本行來保存之數,是人工學,而如須另行期知。14.中,英文本如在文集上有任何分數。或以 發表一本行有報更換相目價值之禮品或不提供其他產品代替,而如須另行期知。12.本服務/產品並不是以來型的人士為目標。13.本行來保存之即,而如須另行期知。14.中,英文本如在文集上有任何分數,或以



appy for the Astro Boy Credit Californous NEW Bullow.
Office and Welcome Office are approached to NEW Bullow.
Office and Welcome Office are approached to NEW Bullow.
Office and Welcome Office are approached to NEW Bullow.
Unstorners who successfully applied for Astro Boy Credit Card for the first time after
translations executed Machalizes to unit. May to purp, authory translations, to
translations executed Machalizes to unit. May to purp, authory translations are
translations executed to the second t





推廣期內憑澳門商業銀行信用卡於澳門豐澤門市及網店簽 賬購買潮流家電即享多重優惠!

Enjoy fabulous offers at FORTRESS outlets in Macau and eShop with BCM Credit Card during the Promotion Period!







購買指定時尚家電產品可享







單筆簽賬滿澳門幣/港幣2,000圓或以上即享額外信用卡積分:

Customers with single transaction of MOP/HKD2,000 or above can entitle to extra Credit Card Bonus Point:



額外信用卡積分 Extra Credit Card Bonus Point 創富理財客戶 VIP Customer

其他客戶 Others









推廣期 Promotion Period: 1/7/2022 - 31/8/2022

條款及細則: 1.「購物憂嘗您 - 豐澤篇」("本推廣")之推廣期由2022年7月1日至8月31日,包括首尾兩日("推廣期")。2. 本推廣只適用於澳門商業銀行設份有限公司("本行")發出之信用卡及聯營卡(包括附屬卡)("信用卡");而 Do 等級及範則。1. "預切更與多"至為專則(平值廣)在企業的由化22年7月1日至6月31日,他指自是例目,任業期的 [#2. 平值廣文數形成澳門原来就打放的有限之列,不行 [] 按요之信用下及等實刊包括的關係。 "國門自正同學會主及澳門原地區聯合商會與聯雙等信用卡房不應用於優惠。3. 後惠一 — 折扣優惠。3. 信用卡客戶於澳門豐澤門市及網路簽賬購買指定產品可享任整有股惠。3. 產品資料、價格及供應以房戶最新公佈為準 - 4. 優惠一 — 折扣優惠:3.1 信用卡客戶於澳門豐澤門市及網店發賬購買指定產品可享投資。 2. 是品資料、價格及供應以房戶最新公佈為準 - 4. 優惠 — - - - 接账 更 。 - - - - - - 新刊優惠 2. 表表 使用于现代的一个原理。 2. 是是 2. 表表 使用于现代的一个原理。 2. 是是 2. 表表 使用于现代的一个原理。 2. 是是 2. 表表 使用于现代的一个原理。 3. 是是 2. 是是 2. 表表 使用于现代的一个原理。 4. 是是 2. 表表 使用于成分回题。 4. 相應之使實將於推廣期完結後存入相關之信用卡提分回题("簽賬獎賞"),而不論原本信用卡類別之積分計算方案。 4. 是 每黑信用卡可享最高50,000額外信用卡模分回题。 4.3 相應之應實將於推廣期完結後存入相關之信用卡賬戶。 5. 如有關之信用卡或用卡爾子與原理。 4. 如果你可以本行信用卡進行結算方可享有以上優惠。 7. 推廣期內客戶於澳門 豐澤門市及網店之有關發展不適用於某他推廣活動,並以本推廣為先。8. 有關之信用卡必須為有效及信用状況良好,方可參與本推廣,否則本行有權隨時取消有關獎賞而毋須另行通知。9. 本行並非產品供應商,對有關產品之質素與不負責。如有任何有關事宜之爭議,均爾由客戶與豐澤直接解決。10. 如有任何爭議,本行及豐澤保留機終決定權。11. 本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。12. 本行及豐澤保留修改此等條款及細則之權利,而毋須另行通知。13. 本條款及細則之中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準。

Terms and Conditions: 1. The Promotion Period for "Splendid Shopping Rewards - FORTRESS" ("The Promotion") is from 1 July until 31 August 2022 with both dates inclusive ("Promotion Period"). 2. The Promotion is applicable to Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) ("Credit Card") issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"), Offer 2 is not applicable to Doraemon, World Mastercard, UnionPay Diamond, UnionPay Platinum" 'Miles Reward', Pul Ching Alumni Association and Macau Really UnionPay Dual Currency Credit Cards. 3, Offer 1 - Instant Discount: 3.1 All BCM Credit Card holders can entitle to special price on designated products of FORTRESS outlets in Macau and eShop with BCM Credit Card. 3.2 The product information, prices and supplies are subject to the latest announcement of the merchant, 4. Offer 2 - Spending Reward: 4.1 Cardholders who have made single transaction amount, or extra 2 times of Bonus Points of the related transaction amount for VIP customers ("Spending Reward"), disregard the Bonus Point scheme of the related Credit Card (spending Card), disregard the Bonus Point scheme of the related Credit Card (spending Card), disregard the Bonus Point scheme of the related Credit Card (spending Card), disregard the Bonus Point scheme of the related Card (an entitle to a maximum of 50,000 extra Bonus Points. 4.3 Spending Reward will be credit Card or an entitle to a maximum of 50,000 extra Bonus Points for maximum of 50,000 extra Bonus Points for the related to the relevant Credit Card account after the Promotion. 5. If the Credit Card or an entitle to a maximum of 50,000 extra Bonus Points for my related transaction is found cancelled or ineliging requirement, the bank has the right to debit the redeemed Bonus Points from the relevant Credit Card account without prior notice. 6. Cardholders must settle the payment with BCM Credit Card so enjoy the Promotion. 7. Credit Card second and entitle to the offers. 9. BCM bank is not the products and will not be responsable f









銀聯卡尊享優惠

Exclusive Offer for UnionPay Cardholders

由即日起至2022年12月31日,客戶憑澳門商業銀行銀 聯信用卡於澳門銀葵醫院簽賬消費, 尊享以下優惠:

From now on until 31 December 2022, customers can enjoy fabulous privileges of Macau Yin Kui Hospital with BCM UnionPay Credit Cards:

健康檢查套餐	價格 Price (澳門幣MOP)		
Health Assessment Package	男 Male	女 Female	
基 本 Basic	\$5,126	\$5,810	
全面 Comprehensive	\$9,261	\$10,262	
卓 越 Premium	\$17,231	\$18,963	

查詢 Enquiry: 2832 2283

地址 Address: 澳門商業大馬路82-90號澳門財富中心地下B座、2樓及3樓、4樓B及C座 BR/C, 2 e 3 andar, 4 andar B e C, Macau

營業時間 Opening hours: 星期一至六 Monday to Saturday 09:00 - 19:00

公眾假期 Public holidays: 休息 Closed

由即日起至2022年12月31日,全新信用卡客戶成功申請銀聯雙幣鑽 石卡,於發卡後首三個月內簽賬滿\$6,800即可享5,000里數!

From now on until 31 December 2022, New BCM Credit Cardholders successfully applied UnionPay Diamond Card can enjoy 5,000 Asia Miles upon accumulated spending of \$6,800 during the first 3 months from card issuance!

經網上信用卡申請服務成功申請並於發卡後首月內進行 至少一次簽賬, 尊享額外\$100信用卡現金回贈!

Apply through e-Application Service and make one Credit Card ending within first month upon card issuance to enjoy extra \$100 Cash Reward!





由即日起至2022年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡 於Urbaner簽賬可尊享以下優惠:

全線正價潮流服飾產品均可享 12% Off on regular priced items





條款及細則: 1. 推廣期由即日起至2022年12月31日止。2. 以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司("本行") 發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。3. 客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。4. 此優惠 不可與特價商品及會員優惠同時使用。5. 以上優惠不可兑換現金。6. 本行對有關是次推廣活動之服務及商品質素概 不負責。7. 本行及Urbaner保留使用此優惠之最終決議權。8. 本服務/產品不是以歐盟的人士為目標。9. 本行及Urbaner 保留随時修改任何細則及條款之權利,而毋須事前通知。10.中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準。

No 30C, Edf. Tong Fat, R/C, Macau

Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2022. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. (*BCM bank*), 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer. 4. The offer cannot be used in conjunction with other offers and promotions. 5. The offer is not exchangeable to cash. 6. BCM bank accepts no liability for the services and products provided.7. In case of any disputes. RCM bank and Urbaner reserve the right for the final decision. 8. The service/product is not targeted at customers in the stency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



由即日起至2022年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡於 Old Town Vintage簽賬購買古著服飾產品可尊享以下優惠:

From now on until 31 December 2022, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at Old Town Vintage:

全線正價產品可享有

15% Off on regular priced items







條款及細則: 1. 推廣期由即日起至2022年12月31日止。2. 以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司("本 行")發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。3. 客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。 4. 此優惠不可與其他優惠及特價商品同時使用。5. 以上優惠不可兑換現金。6. 本行對有關是次推廣活動之服務及 商品質素概不負責。7. 本行及Old Town Vintage保留使用此優惠之最終決議權。8. 本服務/產品不是以歐盟的人士 為目標。9. 本行及Old Town Vintage保留隨時修改任何細則及條款之權利,而毋須事前通知。10. 中、英文本若在 文義上有任何分歧、概以中文為準。

Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2022. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer. 4. The offer cannot be used in conjunction with other offers and promotions, 5. The offer is not exchangeable to cash, 6. BCM bank accepts no liability for the services and products provided, 7. In case of any disputes, BCM bank and Old Town Vintage reserve the right for the final decision. 8. The service/product is not targeted at customers in the EU. 9. BCM bank and Old Town Vintage reserve the right to amend any of these terms and conditions without prior notice. 10. If cy between the English and Chinese ve ersions, the Chinese version shall prevail.

CHILLAX · TABLE ·

由即日起至2022年12月31日,憑澳門 商業銀行信用卡於Chillax Table簽賬可尊 享以下優惠:

From now on until 31 December 2022, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at Chillax Table:



酒水及食品均享 艺折

10% off on food and beverage



條款及細則: 1. 推廣期由即日起至2022年12月31日止。2. 以上優惠只適用於澳門商業銀行股份有限公司("本 行")發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。3. 客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。 4. 此優惠不適用於套餐。5. 此優惠不可與其他優惠同時使用。6. 以上優惠不可兑換現金。7. 本行對有關是次推廣 活動之服務及商品質素概不負責。8. 本行及Chillax Table保留使用此優惠之最終決議權。9. 本服務/產品不是以歐 期的人十為目標。10. 本行及Chillax Table保留隨時條改任何細則及條款之權利,而毋須事前通知。11. 中、英文本 若在文義上有任何分歧,概以中文為準

Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2022. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer. 4. The offer cannot be used in combo set. 5. The offer cannot be used in conjunction with other promotions, 6. The offer is not exchangeable to cash, 7. BCM epts no liability for the services and products provided. 8. In case of any disputes, BCM bank and Chillax Tab the right for the final decision. 9. The service/product is not targeted at customers in the EU. 10. BCM bank and Chillax Table ve the right to amend any of these terms and conditions without prior notice. 11. If there is any inco English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.